
Styrelsemöte Budoklubben Yoi 31/10-21

Närvarande: Sofie, Glenn, Ivar, Elin, Tom via länk.

Val av:

Ordf. Ivar

Sekr. Elin

Justerare. Glenn

Ordförandes rapport:

Sandhems tryckeri hade kläder för provning på klubben i en vecka. Detta
har resulterat i 3-4 beställningar än så länge.

Annika Westh undrar om vi kan hjälpa till på elevens val i 
Gunnarsboskolan den 2-3/12. Ömer kan ev. hjälpa till, Ivar kan om det är
ok med nya jobbet, Sofie kan vara med och hjälpa till.

Klubben är numera registrerad på Smoothcom där man måste registrera 
sig för att kunna anmäla sig till och hålla i tävlingar. Kreditkort måste 
anslutas och en avgift på 100kr tas ut.

Kassörens rapport:

Konto 195 284.12

Sparkontot 75 543.64

Betalande:

LML: 9st

Judo: 15st

Jiu jutsu: 31st

Några terminsavgifter saknas.

Utgifter:

Barnkurs i Malmö 4184kr för hotell och resa, 1500kr för kursen.

Utbildning Judo 750kr onlinekurs.

Elitkurs 3146kr för resa och hotell, 4000kr för kursen.

Inköp graderingsmaterial 3500kr

Jiu jutsu rapport:



Klubbledarträff- datastrul så Glenn kunde inte närvara.

Glenn och Tom kan numera titulera sig elitinstruktörer.

Det är lite klent med barn i båda barngrupperna, vi satsar på att få fler 
barn till höstterminen.

Elin W har fått en nyckel till klubben för att kunna hjälpa till och städa.

Judo rapport:

Det kommer ett tiotal på tidiga passet.

Tävlingarna har kommit igång efter pandemin.

Det finns behov av att skicka några på hjälptränarutbildning både från 
judon och jiu jutsun.

Sara Holm behöver gå A-kurs och Emil behöver gå C-kurs nästa år. Vi 
kollar om de är intresserade.

Tom är med på länk och pratar om ett minivinterläger och styrelsen tar 
ett beslut på att den ska genomföras.

Planeringen har kommit en bra bit på vägen och vi startar en Messenger 
grupp där planeringen fortsätter.

Datum på lägret är 5-6/2-22

Vi bestämmer att Lägerplaneringen fortsätter när vi har nästa 
styrelsemöte.

Övrigt:

Vi bokar in ett julbord på Björkhaga den 11/12, Glenn bokar och Ivar fixar
anmälningslapp i klubben.

Priser på dräkterna har gått upp, vi höjer priserna nästa termin.

Ivar kollar upp vad kameraövervakning kostar.

Terminsavslut: LML v.49 övrig verksamhet v.50.

Nästa möte och lägerplanering 21/11 12.30 på Landhs.

Sekreterare Justerat av


